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Stora skador försenar fönsterrenovering

Många fönsterbågar och karmar har varit mer skadade än förväntat. Det har inneburit att tidplanen
förskjutits ungefär en vecka. Arton lägenheter var försenade enligt den senaste veckorapporten den 21
september. Hela fönsterrenoveringen ska vara klar senast 9 oktober för att inte entreprenören ska betala
förseningsvite.

Ny bank ger bra villkor 
De kraftigt ökade kostnaderna på grund av skadade fönsterbågar och karmar gör att föreningen
behöver ta ett mindre  lån. Tillkommande kostnad i form av rötskador uppskattades före projektet till
230 000 kronor. Det motsvarade drygt 30 procent mot offertens fasta pris för enbart målningen, vilket är 
normalt när fönstermålning görs tätare än i vårt fall. Beräkningen idag hamnar snarare på 740 000 kronor 
tillkommande kostnad.
Föreningen hade sparat drygt en miljon inför projektet men behöver låna 500 000 kronor under en period 
för att klara likviditeten. SEB erbjöd bäst lånevillkor av de banker som lämnade offert (vilket alla inte ens 
ville göra). Räntan är 0,87 procent och föreningen amorterar i den omfattning som vi planerat enligt 
underhållsplanen. Därmed har vi nu skaffat en bra bankkontakt inför det betydligt större lånebehovet som 
stambyte/infordring innebär om några år.

Gårdsstädning 18 oktober
Söndag den 18 oktober  är det dags att kratta rabatterna och rensa ogräs.
Räfsor, lövkorgar och kvastar finns till de flesta. 
En container kommer att ställas upp på infarten mellan fredag 16 oktober
och måndag 19 oktober.
Tänk på att alla gamla möbler och föremål som står i källargångar och
liknande utrymmen kommer att kastas. 

Plantering ersätter döende träd 
Det döende körsbärsträdet på främre gården ska fällas och stubben fräsas bort.
Därefter planeras ett antal rododendrer på de båda trianglarna med någon typ
av singel i botten. Trädgårdsexpertisen får bedöma när arbetet lämpligast
utförs.  Förhoppningen är att den lösningen ska bli både snygg och lättskött.
Cirkeln vid uteplatsen på gaveln töms på jord och fylls med stenmjöl som
plattas till.  

Vid senaste styrelsemötet deltog: 
Elisabeth Antonsson, Jacob Haas, Johan Engren, Lennart Mörner, Maria Rindeskär och Philip Hagstrand 
Nästa styrelsemöte är 27 oktober 2020.


